



## RESOLUTIONS

### Fifth Session

19 July-16 August 1947

#### 61 (V). Employment and economic development

*Resolution of 24 July 1947*

*The Economic and Social Council,*

*Takes note* of the report of the second session of the Economic and Employment Commission,<sup>1</sup>

*Expresses appreciation* of the work of the Commission and of its future plans, and

*Draws to the attention* of the Commission the views<sup>2</sup> expressed concerning the report by the members of the Economic and Social Council.

#### 62 (V). United Nations Conference on Trade and Employment

*Resolutions of 28 July 1947<sup>3</sup>*

##### AGENDA

*The Economic and Social Council*

*Takes note* of the interim report of the second session of the Preparatory Committee of the United Nations Conference on Trade and Employment,<sup>4</sup> and

*Approves* the recommendations made therein concerning the agenda of the United Nations Conference on Trade and Employment.

##### DATE AND PLACE

*The Economic and Social Council,*

*Having noted* that the invitation of the Cuban preparatory Committee concerning the date and place of the United Nations Conference on Trade and Employment, and

*Having noted* that the invitation of the Cuban Government to hold the United Nations Conference on Trade and Employment in Havana is accompanied by an offer of conference facilities and financial assistance to meet the additional costs to the United Nations of holding the Conference away from Headquarters,

*Resolves* that the United Nations Conference on Trade and Employment should be held at Havana, Cuba, on 21 November 1947.

<sup>1</sup> See document E/445.

<sup>2</sup> See document E/P.V/93, page 71.

<sup>3</sup> See document E/AC.6/14.

<sup>4</sup> See document E/469.

### Cinquième Session

19 juillet-16 août 1947

#### 61 (V). Emploi et développement économique

*Résolution du 24 juillet 1947*

*Le Conseil économique et social*

*Prend acte* du rapport de la deuxième session de la Commission des questions économiques et de l'emploi<sup>1</sup>,

*Exprime sa satisfaction* à l'égard du travail accompli par la Commission et des projets qu'elle a préparés, et

*Attire l'attention* de la Commission sur les opinions<sup>2</sup> exprimées par les membres du Conseil économique et social au sujet du rapport.

#### 62 (V). Conférence du commerce et de l'emploi de l'Organisation des Nations Unies

*Résolutions du 28 juillet 1947<sup>3</sup>*

##### ORDRE DU JOUR

*Le Conseil économique et social*

*Prend acte* du rapport provisoire de la deuxième session de la Commission préparatoire de la Conférence du commerce et de l'emploi de l'Organisation des Nations Unies<sup>4</sup>, et

*Approuve* les recommandations y contenues relatives à l'ordre du jour de la Conférence du commerce et de l'emploi de l'Organisation des Nations Unies.

##### DATE ET LIEU DE RÉUNION

*Le Conseil économique et social,*

*Ayant examiné* la résolution de la Commission préparatoire relative à la date et au lieu de réunion de la Conférence du commerce et de l'emploi de l'Organisation des Nations Unies, et

*Ayant pris acte* du fait que l'invitation du Gouvernement cubain, qui consiste à réunir à La Havane la Conférence du commerce et de l'emploi de l'Organisation des Nations Unies, est accompagnée d'une offre d'installations propres à faciliter les travaux de la Conférence et d'une offre d'aide financière destinée à couvrir les frais supplémentaires qui résulteront pour l'Organisation des Nations Unies de la réunion d'une conférence hors du siège,

*Décide* de tenir la Conférence du commerce et de l'emploi de l'Organisation des Nations Unies à La Havane, Cuba, le 21 novembre 1947.

<sup>1</sup> Voir le document E/445.

<sup>2</sup> Voir le document E/PV/93, pages 41-42.

<sup>3</sup> Voir le document E/AC.6/14.

<sup>4</sup> Voir le document E/469.